

# millorar les relacions

La nostra aportació a Plató de Disseny Alto Standing a l'Escala ha estat l'anàlisi del Feng Shui de l'espai

Improving relationships | Our contribution to the design space of Alto Standing in l'Escala has been the analysis of the space for Feng Shui

Améliorer les relations | Notre contribution à Plató Disseny alto standing, à l'Escala, s'est concrétisée par l'analyse Feng Shui de l'espace

L'anàlisi ens parla d'un lloc amb potencial per a persones que desenvolupen activitats relacionades amb els béns immobles i feines que tinguin com a objectiu ésser vistes, com ara vídeos, fotografies, pintura, revistes, etcètera. Seguint les recomanacions del Feng Shui i mantenint l'espai ordenat podem neutralitzar els efectes desfavorables. El Feng Shui no interfereix en l'estil del disseny, amb la qual cosa Gidecora té un ampli ventall de possibilitats per decorar l'espai i canviar-lo tantes vegades com vulgui.

The analysis tells us where there is potential for people to carry out activities related to real estate and develop spaces for tasks such as videos, photos, painting, magazines, etc. Following Feng Shui practices and keeping the space in order we can neutralize any unfavourable effects. Feng Shui does not interfere with the design style, so Gidecora has a wide range of possibilities to decorate the space and change it as many times as you want.

L'analyse fait état d'un lieu où il y a du potentiel pour des personnes qui exercent des activités liées à l'immobilier ou dont les travaux doivent être vus, comme la vidéo, la photo, la peinture ou encore les magazines. En suivant les principes du Feng Shui et en gardant l'espace en ordre, nous pouvons neutraliser les effets défavorables. Le Feng Shui n'interfère pas avec le style de conception. Gidecora dispose donc d'un large éventail de possibilités pour décorer l'espace et le modifier autant de fois qu'elle le souhaite.



**BCN Feng Shui**  
**Dolors Arroyo**  
 Designer & Consultant  
 T.646 14 11 89  
[www.bcnfengshui.com](http://www.bcnfengshui.com)



Dolors Arroyo de BCN Feng Shui i Greta Irtmonaite de Gidecora en streaming. Ambdues professionals van portar a terme el desenvolupament estílic de Plató Disseny amb criteris de Feng Shui.

Dolors Arroyo of BCN Feng Shui and Greta Irtmonaite of Gidecora streaming in. Both professionals carried out the stylistic development of design space of Alto Standing with Feng Shui criteria.

Dolors Arroyo, de BCN Feng Shui, et Greta Irtmonaite, de Gidecora, en streaming. Les deux professionnelles ont uni leur talent pour réaliser le stylisme de Plató Disseny avec des critères Feng Shui.